
   

DANSK NOVA SCOTIA DUCK TOLLING RETRIEVER KLUB 

 

 

1 

Referat 
Bestyrelsesmøde 

 
Dato: Søndag, den 03. maj 2020. 

Sted: Videomøde 
 
Tid: Kl. ca 14.00-16:00 
Indkaldt er:  Marianne Kolind (MK), Johnny Selvig (JS), Sanne Laursen (SL) Lars Møller (LM), 

Grete Munch (GM), Charlotte Themsen (CH)  
 
Afbud fra: Lars Møller (LM) forhindret på dagen 
 
Næste møde(r): 19.7.2020 Jylland & 26.08.2020 
 

 
Punkter på dagsorden: 

 
1. Velkommen til den nye bestyrrelse 

Der bydes velkommen til den nye bestyrelse, hvor der er et par nye ansigter herunder GM 
og SL. GM vil indgå i rollen som bestyrelsesrepræsentant i spor- og jagtudvalget og SL vil 
indgå i rollen som sekretær.  

 
2. Opsamling fra GF samt udvalgsmøde 

 
På generalforsamlingen blev der kun valgt 1 suppleant. Kim Lybech vil gerne være 2. 
suppleant. Bestyrelsen vedtager at Kim bliver 2. suppleant i bestyrelsen.  
 
Et af de punkter der kom op ved seneste udvalgsmøder, var hvad der skal gøres med 
lydighed i tollerklubben. Der har de seneste par år kun været 1 LP prøve om året i 
Tollerklubben. Der har tidligere været lydighedstræning i tollerklubbens regi i Vallensbæk. 
Men det kræver nogle ildsjæle som vil tage denne post.  
 
I seneste tollerblad står der kun bestyrelsens repræsentant pr. udvalg. I de kommende 
blade, bliver det besluttet at der skal stå hvem der er med i udvalgene udover bestyrelsens 
repræsentanter.   

 
 

3. Hvordan forholder vi os til Covid-19 nu & fremadrettet 
 

Vi skal agerer hurtigt ift. Covid19. DKK har lukket op for sporprøver med meget skærpede 
forhold samt forholdsregler. Tollerklubben har afholdt de første sporprøver som forløb fint 
med forholdsregler. Stemningen var god og det hele foregik på fornuftig vis.  

 
Tollerklubben plejer at kåre årets hund. Men det vil være en udfordring i år, da der har været 
en lang periode, hvor det ikke har været muligt at gå til de forskellige prøver, udstillinger 
mm.  Derudover når der bliver åbnet op igen, kan der være nogle der ikke vælger at deltage 
grundet at de er i risikogruppe eller fordi de arbejder hvor de er særligt udsat. Det bliver 
besluttet at Årets hund 2020 udgår. Der skal eventuelt gøres noget specielt i 2021 i stedet.  
 
Spor har fået nyt spor reglement og de arbejder ifærdigt på at de skal afholde 
vildsporsprøve i DM i sidste weekend i september.  



                 
4. Orientering fra kasseren 

Resultatmæssigt ser det godt ud. Der er kommet en regning for domæne. Kassereren vil 
kontakte dem omkring mulighederne ift. når man er en forening. Det bliver besluttet at 
kasseren fremadrettet skal være kontaktperson her.  
 
Ifb. med udsendelse af seneste tollerblad er trykkeren kommet til at sende til de 
udenlandske medlemmer også. Han sender dem billigere end vi selv kan gøre. Så vi holder 
fast i denne aftale.  
 
Vi har et indestående i Sydbank på kr. 132.000, og nu vil de gerne have negative renter for 
at der står over kr. 50.000. Kassereren kontakter Sydbank omkring dette og hvad de kan 
tilbyde.  
 

 
5. Hjemmesiden 

Hjemmesiden har været et omdrejningspunkt. Bestyrelsen behøver konkrete svar ift. hvad 
der skal laves om. Der sendes en liste til bestyrelsen over punkter, som kunne optimeres.  
SL kontakter David (webmaster) og får lavet en plan for arbejdet omkring hjemmesiden.  
 

  
 

 
 


